

中文標題：銘傳大學桃園校區 111 學年度新生體檢暨新(轉學)生心靈測驗交通車時刻表

英文標題：2022-23 AY Ming Chuan University Taoyuan Campus Student Bus Schedule for Freshmen and Transfer Student (Returning Student) Physical Checkup and Psychological Test

銘傳大學桃園校區 111 學年度新生體檢暨新(轉學)生心靈測驗交通車時刻表

8 月 30 日(二):

迴龍捷運站 1 號出口←→桃園校區直達車(桃園客運)

來程：

07:20、08:20、09:20、10:20、11:20、12:20、13:20、14:20、15:20

回程：

08:50、09:50、10:50、11:50、12:50、13:50、14:50、16:20、17:40

◎迴龍捷運站票價暨注意事項：

- 1.票價：迴龍捷運站←→桃園校區往、返單程【18元】(本路線提供悠遊卡交易或請攜現金(恕不找零)乘車)。
- 2.搭車同學請提早5分鐘候車。
- 3.回程搭乘地點為郵政代辦所前候車亭。
- 4.車程約30分鐘，敬請留意體檢時間。
- 5.如遇任何問題請電(03)361-8365；(03)361-9588 桃園客運公車站。

桃園校區←→桃園火車站(統領百貨中華路側137站牌乘車-桃園客運市區公車)

桃園客運137市區公車(各站皆停，最後一站至銘傳大學校內)，平日發車時間為05:50~23:00，每30分鐘一班車。

◎137路線票價：

- 1.票價：統領百貨←→桃園校區往、返單程【18元】(本路線提供悠遊卡交易或請攜現金(恕不找零)乘車)。
- 2.如遇任何問題請電(03)361-8365；(03)361-9588 桃園客運公車站。

桃園行政處總務組 吳惠子啟 分機:3732

2022-23 AY Ming Chuan University Taoyuan Campus Student Bus Schedule
for Freshmen and Transfer Student (Returning Student) Physical Checkup
and Psychological Test

Aug. 30 (Tue.)

Exit 1 of MRT Huilong Station←→MCU Taoyuan Campus Direct Bus (Taoyuan Bus)

Departure:

07:20, 08:20, 09:20, 10:20, 11:20, 12:20, 13:20, 14:20, 15:20

Return:

08:50, 09:50, 10:50, 11:50, 12:50, 13:50, 14:50, 16:20, 17:40

◎Notices for Ticket from MRT Huilong Station:

1. Ticket Fare: MRT Huilong Station ↔ MCU Taoyuan Campus, 18 NTD for one-way ticket. 【This route accepts Easy Card and cash (exact change) as payment.】
2. Students who wish to take the bus should arrive 5 minutes prior to the reference time.
3. Bus Stop for Return: Post Office on Taoyuan Campus.
4. It takes about 30 minutes to travel between MRT Huilong Station and the university campus; students should note this and their assigned Physical Checkup time to arrange their schedule.
5. For any problems, please contact +886-3-361-8365 or +886-3-361-9588, Taoyuan Bus Station.

MCU Taoyuan Campus ↔ Taoyuan Train Station (Please wait at the 137 bus stop, which is located at Tonlin Department Store on Zhonghua Road-Taoyuan Bus)

Taoyuan 137 City Shuttle Bus (Stops at every bus stop; Ming Chuan University Campus is the last bus stop on this route.). Hours of operation for Route 137 bus: weekdays from 05:50 to 23:00; bus interval of 30 minutes during business hours.

◎Taoyuan 137 City Shuttle Bus Ticket Fare:

1. Ticket Fare: Tonlin Department Store ←→ Taoyuan Campus 【one-way ticket: 18NTD】 (This route accepts Easy Card and cash (exact change) as payment.)
2. For any problems, please contact +886-3-361-8365 or +886-3-361-9588, Taoyuan Bus Station.

Taoyuan General Affairs Section Ms. Wu, Hui-Tzu Ext.3732